
 

Svenska Stövarklubben 

Protokoll 20241216 

Möte 16/2024 

Närvarande: Rolf Karlsson, Henrik Mårts, Göran Johansson, Anna Green, Marita Lithander,  
Thomas Larsson, Thomas Eriksson, Markus Enstedt, Michael Barcheus (valberedningen) 
Ej närvarande: Leif Lundholm 
 
§169 Mötet öppnas  

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

§170 Val av justerare  

Till justerare väljs Thomas Larsson 

§171 Godkännande av dagordningen  

Dagordningen godkänns 

§172 Föregående protokoll 15/2024 

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna. 

§173 AU-beslut 

a) Överklagan till SKK CS ang beslut av Uppfödarekommittén 

Överklagan är insänd 241211 till CS. 

b) Nya jaktprovsdomare 

Styrelsen godkänner tre nya jaktprovsdomare, vi hälsar följande välkomna till domarkåren: 

Anders Bertilsson- Norrbotten 

Roger Lundkvist- Norrbotten 

Patrik Östlund- Gävleborg 

c) Styrelsens inlägg på Facebook 

Inlägg från styrelsen finns nu upplagt på FB med information om vår hållning till räv- och 

rovdjursjakt mer stövare. 

d) Bemötande av insändare i Gotlänningen ang djurplågeri vid Räv-SM 

Insändaren är besvarad av Thomas E och publicerad i tidningen Gotlänningen.  

 

§174 Inkomna ärenden/rapporter 

a) Information från ordföranden 

Rolf ger oss rapport från NM, Räv-SM och Har-SM, tre välarrangerade tävlingar. En eloge till 

arrangerande lokalklubbar. 

b) Beslut från NV ang ansökan ur Viltvårdsfonden 

Vår ansökan om bidrag ur fonden avslås detta år. 

c) Trackeravtal- Rolf beslutas underteckna avtalet med Tracker. 

d) Protokoll CS 5/2024 
Styrelsen har tagit del av protokollet som bland annat behandlar nya typstadgarna. 
Thomas E kontaktar SKK Föreningskommitté om hur vi går vidare med vårt stadgeförslag. 
 



e) Kennelfullmäktige och andra datum  

Information från SKK om kommande datum och anmälningar. Marita skickar ut ansökan om 
Hamiltonplaketten till lokal- och rasklubbar. Övriga datum behandlas på kommande möte.  
 

§175 Ekonomisk rapport-Henrik  
Henrik informerar om att klubben går mot budgeterat underskott. 

 
§176 Rapport från webansvarig- Markus 
Filmer från Räv-SM finns nu utlagda på vår Youtube-kanal. 
Möte planeras med Jakt är Jakt angående film om hur ett jaktprov går till. 

 
§177 Rapport från utställningsansvarig-Thomas E  
Thomas E informerar om att arbetet med championat- och utställningsregler fortskrider och är snart 
klart. 

 
§178 Rapport från avelsansvarig- Göran 
Avelssäsongen går mot sitt slut och alla raser utom Schiller (som tappar), ligger på ungefär samma 
valpantal som 2023. Möten planeras med avelsnämnderna i början av 2025 om hur året har varit. 
Det som visat sig är också att många tikar går tomma eller att det inte blir någon hängning. Denna 
fråga ska tas upp till diskussion i avelsnämnderna. 
 
§179 Rapport från regelansvarig-Thomas L  

• Rävsektionen- det är svårt att få till ett möte med representanterna i rävkommittén. På 
agendan med dem är regelrevideringen för rävprov. 

• Översyn av regler för DM-uttagningen skall göras. 

• Regler för anlagstest för Lo är i gång hos rasföreningarna. 
 

§180 Rapport från medlemsansvarig-Anna  
Anna planerar ett möte med de medlemsansvariga i lokalklubbarna under början 2025. 

 
§181 Övriga frågor  

• Göran- kommer att delta i ett möte med andra rasklubbar inom SKK den 5 december. 
Syftet är att gemensamt ta fram motioner till kennelfullmäktige. 

• Anna-föreslår ett webinarie med temat avel. Anna kontaktar föreläsare. Markus kontaktar 
Svedea om de är intresserade av att vara med som sponsor. 

• Rolf- det är dags för en ordförandekonferens och datum bestäms till den 9 februari kl.18.00. 
Marita skickar ut inbjudan till klubbarna och ev frågor önskas styrelsen tillhanda senast  
den 2 februari. 
 

§182 Nästa möte  

Nästa möte blir den 20 januari kl. 18.00. 

 

§183 Mötet avslutas 
Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat. 
 
Vid protokollet 
 
Marita Lithander 
 
Justerat 
 
Rolf Karlsson  Thomas Larsson 
 


